
OKROG VRTCA OB RJAVI CESTI
SE ŠE NAPREJ ZAPLETA

Iztekajo se zadnji dnevi prvega samoprispevka za gradnjo OŠ in VVZ. Le še nekaj mesecev nas
loči od zadnje napovedi začetka gradnje VVZ ob Rjavi cesti v Polju, zadnjega objekta, zgrajenega še
iz I. programa samoprispevfca. Ce bo resnično zgrajen pa po zadnjih zapletih v KS Polje niso več
prepričani.
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O tej in drugi problematiki v
KS Polje je predsednik sveta KS
Slavko Jakič povedal naslednje:

Problem o gradnji novega
vrtca ob že obstoječem ob Rjavi
cesti v novi stanovanjski soseski
MS-6 se je začel, ko smo od LUZ
dobili predlog, da bi naj ga gra-
dili v MS-10, to je v KS Zado-
brova—Sneberje—Novo Polje,
ob novi osnovni šoli, ki je tudi
zgrajena s samoprispevkom.
Znaho je, da smo se temu pred-
logu uprli, ker program, spreje-
tega z referendumom Ieta 1971,
niti nismo smeli spreminjati. S
tem dokazovanjem smo se mučili
osetn mesecev, konec pa je mo-
rala narediti skupščina. Delegati
vseh treh zborov so soglasno
potrdili zahtevo KS Polje. To je
vplivalo, da se je prvi termin
gradnje, ki je bil določen za leto
1976 preložil v leto 1978, zače-
tek gradnje pa v mesecu aprilu
1977.

Po izbojevani (povsem nepo-
trebni) bitki smo začeli s pripra-
vami za pridobitev lokacijskega
in nato gradbenega dovoljenja.
Pred nas so postavili težko nalo-
go. Zaradi normativov, da mora
biti na vsakega otroka 25 kvad.
m površine, smo morali odkupiti
-ok. 120 kvad. m novih površin, in
sicer zemljišče in stanovanjsko
hišo Lojzeta Curka. To ni bilo
lahko, pa nam je s polnim razu-
mevanjem družine Curk, ki je
sprejela našo željo po preselitvi,
Ie uspelo najti skupni jezik in
tako smo se že zadovoljni
oddahnili, da bomo v aprilu 1977
le uspeli začeti z gradnjo. Po
vložitvi vloge za lokacijsko
dokumentacijo pa smo tik pred
referendumom za II. samopri-
spevek od Soseske dobili dopis,
da moramo dobiti še novih 9050
kvad. m zemljišča, in sicer v lasti
dveh lastnikov (vrt in sadov-
njak). Ta nova zahteva nas je
presenetila. Ko smo se od prese-
nečenja opomogli, smo se lotili
še te nove naloge. Na vprašanje
Soseski, kaj da bo, če tega zem-
Ijišča ne bomo uspeli odkupiti, so
nam jasno odgovorili, da vrtca ne
bo moč graditi. Pred tem pa smo
s projektantom in predstavni-
kom občinske skupščine ugoto-
vili, da je zemljišče dovolj veliko,
da pride na vsakega otroka 25
kvad. m bruto površine, da so
normativi za nekatere vrtce v
mestu 3- ali tudi 4 krat manjši!
Kar spomnimo se na VVZ Ane
Ziherl in še drugih. Pa tudi upo-
števali bi lahko, da so otroci ob
Rjavi cesti v veliko ugodnejšem
položaju kot v centru mesta, saj
imajo ti samo streljaj stran še
ogromne površine starega Iimeč-
kega naselja in tako idealne
možnosti za sprehode in igre v
naravi.

Kako pa je potekla in kaldini
rezultati so bili doseženi na
prvem sestanku za pridobitev
novega zemljišča?

Pogovor je glede na nepri jetno
situacijo dobro potekal. Udele-
žili so se ga vsi povabljeni, razen
iz občinske uprave. Novakova
(lastnica sadovnjaka) se upira
odkupu, ker ima pri tem že slabe
izkušnje, saj njej zemljišče
odkupujejo že šest let, in to
meter za metrom. Pri drugem
zemljišču (vrt) sta lastnici 80-
letna mati in njena hči. Na se-

kos zemljišča, da bi ji izguba
pomenila hud udarec. Vsi sku-
paj, tudi predstavnica Soseske in
projektant, so se zavzeli, da bi
naj projekt v najmanjši mogoči
meri posegel na zemljišče teh
dveh lastnikov. 25. decembra naj
bi lastniki zemljišča sporočili
odločitev. Pri vseh je bilo čutiti
pripravljenost za rešitev pro-
blema — seveda ne za vsako
ceno.

Ali je Soseska MS-6 že zaklju-
čena ali se število še povečuje?

Soseska MS-6 šteje ok. 2000
prebivalcev in še ni zaključena.
Stevilo prebivalcev se bo še
povečalo. Tako so se med pri-
pravami za gradnjo VVZ ob
Rjavi cesti povečale tudi potrebe
po varstvu otrok. Ko smo načr-

pri LUZ in Soseski; na primer za
novo pošto, ki je skupnega
pomena za več KS, se že dalj časa
dogovarjamo, pošta odgovarja,
da lahko že jutri začnejo graditi,
če jim mi zagotovimo lokacijo.
Pa je ne moremo. Dogovarjamo
se s cerkvijo za zemljišče za fa-
rovžem, kjer ga nam bo po vsej
verjetnosti uspelo dobiti, toda
celotni kompleks urbanistično še
ni izdelan in bomo spet čakali in
čakali. Medtem pa je npr. Ob-
nova v MS-6 postavila dve bara-
ki, za kar KS ni obvestila, kaj še,
da bi se z njo dogovorila. Po-
dobno je s to trgovino in z vsem
drugim. V naši KS ne moremo
ničesar, še žeblja ne moremo
zabiti v staro bajto — ker pač ni
urbanistično obdelana.

Prav te zadnje besede pred-

Stanovanjska soseska MS — 6 v Polju ima od spremljajočih objektov le nov kiosk za revije in časopise. Morda bi sta-
novalcem bolje ustregb ie bi prodajaU krompir, mleko in kruh. Na prostoni za njim je v načrtu nova trgovina (foto
Dušan).


